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Met instemming heeft de fractie van de VVD onlangs het voorstel van B.en W. begroet om snel 

tegemoet te komen aan de wens het winkelgebied Diezerbrink aantrekkelijker te maken. Een wens 

die al langer leefde bij de winkeliers en door onze fractie regelmatig is bepleit. Net als maatregelen 

voor die andere aanloopstraat naar het centrum, de Assendorperstraat. Inmiddels hebben ook 

winkeliers uit de Luttekestraat in het centrum een noodkreet gelanceerd. Door verschillende 

oorzaken komen er steeds minder mensen in de straat. Daarover wil onze fractie graag de volgende 

mondelinge vragen aan het College stellen: 

1. Deelt U de angst van de winkeliers dat er in de Luttekestraat – bij ongewijzigd beleid - problemen 

kunnen ontstaan die eerder in de Sassenstraat en het Broerenkwartier speelden? 

2. Na het wegvallen van bussen die via de busstations op de Eekwal reden zijn er duidelijk minder 

bezoekers die via de Luttekestraat naar het stadshart lopen. Vanaf de nieuwe bus-terminals bij het 

Katwolderplein zijn Kamperpoortenbrug en Kamperstraat voor buspassagiers niet bereikbaar. Is het 

College bereid oude toezeggingen alsnog te realiseren? 

3. Bij de winkeliers leeft de wens snel met het College over deze en andere wensen van gedachten  te 

wisselen. Bent U daartoe bereid? 
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